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Abstract (en)
[origin: CN113926602A] The invention relates to a high-pressure cleaning device comprising a delivery pump (2); a delivery line (10) through which
the cleaning liquid can be delivered in a delivery direction (50) from the delivery pump (2) to a spray opening (19) of the delivery line (10) by means
of the delivery pump (2); a switching element (3) having at least a first switching state and a second switching state; and an actuator (6) for adjusting
the switching element (3) between a first switching state and a second switching state. The high-pressure cleaning device (1) is designed in such a
way that the actuator (6) can adjust the switching element (3) between the first switching state and the second switching state as a result of a force
exerted on the actuator (6) by the cleaning liquid.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Hochdruckreinigungsgerät umfassend:- eine Förderpumpe (2),- eine Förderleitung (10), durch die mittels der Förderpumpe
(2) Reinigungsflüssigkeit in einer Förderrichtung (50) von der Förderpumpe (2) zu einer Spritzöffnung (19) der Förderleitung (10) gefördert werden
kann,- ein Schaltelement (3) mit mindestens einem ersten Schaltzustand und einem zweiten Schaltzustand und- einen Aktuator (6) zur Verstellung
des Schaltelements (3) zwischen dem ersten und dem zweiten Schaltzustand.Das Hochdruckreinigungsgerät (1) ist so ausgelegt, dass der Aktuator
(6) aufgrund einer von der Reinigungsflüssigkeit auf den Aktuator (6) bewirkten Kraft das Schaltelement (3) zwischen dem ersten Schaltzustand und
dem zweiten Schaltzustand verstellen kann.
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